
Z ÁPI SNI CA 

napísaná z 23. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 
konaného dňa 14.12.2017 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :    Ing.arch. Pavol Kováč, Milan Harčár, Ing. Ján Tižinák, Mgr.Andrea Jakubcová, 

Mgr. Anna Hamran-Podstrelená, Mgr. Miroslav Hrubý, Karol Bartek, Mgr. 
Šimková Filipovičová (od 16,45 hod.), 

Pozvaní  :        Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Alena Lackovičová – ekonómka OcÚ,  
Neprítomní :  Mgr.   Šimková Filipovičová do 16,45 hod., neskôr nikto 
Verejnosť :     p. Jana Dzíbelová z Viničnej ul.  
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 

1.)   Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.)   Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.)   Rozpočet obce na r.2018 (schvaľovanie návrhu rozpočtu). 

 

  Interpelácie poslancov. 

  Rôzne a záver. 

 

K bodu č.1.) 
 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom 
rokovania. Poslanci navrhnutý program rokovania schválili bez doplňujúcich návrhov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
 za:6   proti: 0   zdržal sa: 0 
  
K bodu č.2.) 
 Za overovateľov zápisnice z rokovania boli starostom navrhnutí a následne obecným 
zastupiteľstvom schválení poslanci: Mgr. Miroslav Hrubý a Mgr. Andrea Jakubcová, za 
zapisovateľku Mária Kloknerová, pracovníčka OcÚ. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4)   
 za:6   proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 K hlavnému bodu, ktorý bol predmetom 23. rokovania OZ (rozpočet obce na rok 2018) 
starosta Ing. arch. Pavol Kováč opakovane zvolal poslancov na pracovné rokovania vo veci 
prerokovania návrhu rozpočtu. Na týchto pracovných rokovaniach boli prediskutované, 
pripomienkované a doplnené materiály k 23. rokovaniu OZ. Poslanci OZ sa v diskusii 
vyjadrovali k jednotlivým bodom navrhovaného rozpočtu. 

K bodu č.3.) –Rozpočet obce na r. 2018 (schvaľovanie návrhu rozpočtu): 

DISKUSIA: 

Mgr. Hrubý:  
- Podporil požiadavku riaditeľky MŠ, ktorú predniesla p. Lackovičová, k navýšeniu položky pre 
MŠ v rozpočte o 1500,-€ na dopadovú plochu pod objekty detského ihriska. Ostatní poslanci 
súhlasia s navýšením. 



- Navrhuje zabezpečiť projektovú dokumentáciu na MK okolo Pionierskeho námestia vrátane 
súvisiacich stavieb a úprav. Prípadne rozdeliť realizáciu na etapy.  
- Do vyrovnania vzájomných záväzkov a pohľadávok medzi obcou a PEMARO zakomponovať 
náklady obce na energie spotrebované pre PEMARO.  
- PEMARO - vypratať do 31.12.2017 príslušné priestory, odovzdať kľúče od KD poverenej 
osobe a naďalej sa riadiť dohodnutými pravidlami. 
- Napriek problémom odporúča zámer využitia KD, ale s tým, že obec nebude neprimerane 
zaťažovaná skladovaním materiálu, zariadenia a iným.  
 
Alena Lackovičová: 
- Informovala o neúmernom náraste nákladov na el. energiu na futbalovom ihrisku. K bodu 
diskutovali poslanci Hrubý, Tižinák a Harčár. Bude potrebné odsledovať, porovnať odber a 
nájsť dôvod  vysokej spotreby el. energie. Prijať opatrenia na jej optimalizáciu. 
- Po diskusii - v rozpočte na rok 2018 bude zahrnutá suma do 10 000,-€ na "kompezáciu" 
nákladov v súvislosťou prácami na KD.  
 
Mgr. Hamran Podstrelená: 
- Akým spôsobom budú doriešené otázky prevedených prác na kultúrnom dome (KD) 
spoločnosťou PEMARO? (starosta: V tejto veci konajú právnici - pripravuje sa zmluva k tejto 
veci. Predpokladám, že do konca januára by mala byť vec doriešená. Predložený rozpočet na 
vykonané práce bol posúdený podľa skutočne prevedených prác a cien. Takto bude 
poskytnutý poslancom OZ.) 
- Navrhuje kalkulovať v rozpočte aj s realizáciou kanalizácie na Vysokel ul. (Hrubý, Harčár: 
zaradiť do rozpočtu v prijateľnej sume a následne podľa možností pripravovať realizáciu).   
- Navrhuje riešiť vyrovnanie, resp. vyúčtovanie s PEMARO tak, aby obec nebola závislá na 
ďalšom plnení záväzkov. "...tak, aby sme neboli v ničom závislí od PEMARO."  
 
Milan Harčár: 
- Je dohodnutá suma za prenájom KD na jednotlivé akcie pre fy. PEMARO, resp. p. Michalca, 
ktorý je jej majiteľom? (starosta: Výška prenájmu je predmetom rokovania) 
- Je doriešený vývoz komunálneho odpadu na Potočnej ulici? (p. Kloknerová: Čakáme na 
usmernenie od spol. FFC, ktorá zabezpečuje odvoz a likvidáciu odpadu a zároveň rokujeme so 
správcom na Potočnej ul. - EMOS. Kapacita smetných nádob pre obyvateľov Potočnej ul. 
postačuje, načierno k nim však odkladajú odpad aj obyvatelia a najmä stavebníci z iných  
lokalít. Mgr. Hrubý: Odporúča žiadať všetkých stavebníkov rozostavaných objektov, aby 
dokladovali spôsob likvidácie odpadov na ich stavbách.) 
- MK Cintorínska ul., podrobnejšie informácie (starosta: kompletný spis je poslancovi k 
dispozícii na OcÚ). 
- Vyjadrenie vo veci požiarnej ochrany a bezpečnosti práce vo veci balkóna KD (Harčár, 
Hrubý) - bude potrebné zabezpečiť. 
 
 Poslanci Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol po opakovanom prerokovaní a 
spresnení súhlasili s predloženým návrhom rozpočtu obce aj s prípadnou možnosťou úpravy 
v roku 2018 a v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy schválili 
predložený rozpočet obce Biely Kostol na roky 2018, 2019, 2020 bez programovej štruktúry. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4) : 
 za:7   proti: 0  zdržal sa: 0 



INTERPELÁCIE POSLANCOV a RôZNE : 
 
 
Jana Dzíbelová:   
- Namieta voči informovanosti v obci a možnosti prístupu občanov k informáciám - 
"...nefunkčný je virtuálny cintorín...nebýva verejné zhromaždenie...nikto nevie, čo je s 
kultúrnym domom, lebo nebola obecná schôdza". (starosta: OcÚ neregistruje žiadnu 
požiadavku na zvolanie verejného zhromaždenia. Poslanci OZ sú pripravení a majú povinnosť 
premietnuť požiadavky občanov na riešenie OZ, alebo OcÚ. Pracovníci OcÚ poskytnú všetky 
relevantné a prístupné informácie. Starosta predložený príspevok chápe ako podnet na ďalšie 
skvalitnenie spôsobu komunikácie s občanmi)   
 
 Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval 
za účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE:   ZAPISOVATEĽ: 
 
Mgr. Miroslav Hrubý  ............................. Mária Kloknerová .................................... 
 
Mgr. Andrea Jakubcová ......................... 
 
 
 
Dňa 20.12.2017   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 
 


